

《单词百科:hemiplegy是什么意思?hemiplegy怎么发音?hemiplegy的解释和用法》

英语单词hemiplegy是什么意思?hemiplegy怎么读?hemiplegy怎么发音?简答网为您整理了hemiplegy的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



hemiplegy怎么读

hemiplegy的读音:[he'm pli:d]

hemiplegy的意思

1、n.偏瘫，半身不遂;

hemiplegy的双语例句

1、 Assessment of impacts of intensive rehabilitation training on the recovery of activities of daily Living (ADL) of hemiplegy patients

强化康复训练对偏瘫患者自理能力恢复的影响评价

2、 The Clinical Observation of Different Stage the Treatment on Ischemic Stroke Hemiplegy with Acupuncture

缺血性中风偏瘫分期针刺治疗方案的临床观察

3、 Conclusion Intensive rehabilitation training can effectively improve on limb movement function and ADL of stroke hemiplegy patients.

结论强化康复训练可有效地改善患者肢体运动功能及提高生活自理能力。

4、 AIM To observe the correlation of blood flow changes and upper limb movement functional restoration of middle cerebral artery in the treatment of electric stimulation on nerve muscle in patients with cerebral infarction hemiplegy.

目的：观察脑梗死偏瘫患者进行神经肌肉电刺激时大脑中动脉的血流变化与其上肢运动功能恢复的相关性。

5、 The total effective rate of the treatment group higher is than that of the control group. Conclusion: First, there is a significant decrease in muscle strength of the agonistic muscle, when stroke patients who get hemiplegy try to bend forward, stretch?

（疗后高于疗前）治疗组的总有效率高于对照组。结论：1、脑卒中患者偏瘫后患侧肩前屈、肩后伸、肩外展及屈肘时，以主动肌的肌力下降明显。

以上是简答网为您整理的hemiplegy怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于he

miplegy的用法、he

miplegy的释义、hemiplegy的相关详情

请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/hemiplegy>